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گاه
ن سایت رسمی باشگاه بدزین لهستان اعلام کرد که پوریا فیاضی روز دوشنبه در تمرینات این تیم حضور 

پیدا نکرد و پس از توافق با مسئولان از این تیم جدا شد. مدیربرنامه های پوریا فیاضی درمورد علت جدایی 
او از تیم والیبال بدزین اظهار داشــت: »برخی ها مشکلات فنی را برای جدایی فیاضی عنوان می کنند، 
اما واقعیت این است که پوریا به دلیل مشکلات مالی از این تیم جدا شده است. درحال حاضر در انتظار 
دریافت رضایت نامه از باشگاه هستیم. فیاضی از چند تیم پیشــنهاد دارد که احتمالا بعد از رقابت های 

انتخابی المپیک از تیم جدید فیاضی رونمایی می شود.«

ماجرای جدایی 
ستاره والیبال ایران 

از تیم لهستانی
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هر کسی که در خانه شما 
حضور دارد باید بداند هنگام 
وقوع زلزله چه اقدامی انجام 

دهد حتی اگر شما موقع وقوع 
حادثه آنجا نباشید.

رونمایی از رقبای آسیایی 4 نماینده ایران در سال 2020 

استقلال در پیچ پلی آف، پرسپولیس در گروه معمولی وز
ه ر

وژ
س

شــهروند|قرعه کشــی مرحلــه گروهــی لیگ 
قهرمانان آسیا در سال 2020 دیروز در مالزی با حضور 
نمایندگان باشــگاه های ایرانی برگزار شد. همان طور 
که از قبل مشــخص بود، با توجه به سهمیه 2+2 برای 
ایران، پرســپولیس و ســپاهان به عنــوان قهرمان و 
نایب قهرمان لیگ برتر هجدهم به صورت مستقیم در 
مرحله گروهی حضور داشتند و استقلال و شهرخودرو 
ابتدا بایــد در مرحله پلی آف تلاش کننــد و در صورت 
شکست حریفان خود به مرحله گروهی راه پیدا کنند. 
بعد از قرعه کشــی صورت گرفته، به اعتقاد کارشناسان 
سپاهان در سخت ترین گروه قرار گرفت و پرسپولیس 
هم گروه نسبتا متعادلی دارد، اما استقلال و شهرخودرو 
در صورت موفقیت در پلی آف کار نسبتا راحت تری در 
مرحله گروهی با رقبای نه چندان سرشــناس خواهند 
داشت. استقلال که باید در پلی آف ابتدا با برنده الکویت 
و الفیصلی اردن مسابقه بدهد، درصورت برتری در این 
مســابقه باید در قطر مقابل الریان قرار بگیرد که رقیب 
سرسختی خواهد بود. آبی پوشــان درصورت موفقیت 
در پلی آف بــا تیم های الوحده امارات، الشــرطه عراقی 
و برنده پلی آف الاهلی عربســتان بــا )برنده لوکوموتیو 
ازبکستان و استقلال تاجیکســتان( در گروه یک قرار 
می گیرد. شــهرخودرو که اولین تجربه آسیایی خود را 
سپری می کند، دور اول پلی آف باید با برنده چنای هند 
و الرفــاع بحرین بازی کند و اگر برنده شــود، یک بازی 
سخت تر مقابل الســیلیه قطر خواهد داشت. شاگردان 
گل محمدی درصورت راهیابی بــه مرحله گروهی، در 

گروه دوم با تیم های الهلال عربســتان، شباب الاهلی 
امارات و پاختاکور ازبکستان رقابت می کنند. پرسپولیس 
در گروه سوم قرار گرفت و همه رقبای این تیم مشخص 
هستند. الدحیل قطر، التعاون عربستان و الشارجه امارات 
یک گروه نسبتا متوسط را با پرسپولیس تشکیل دادند. 
سرخپوشان که دوسال قبل تا آستانه فتح لیگ قهرمانان 
آسیا پیش رفتند، می توانند با هدایت کالدرون یکی از 
تیم های صعودکننده از این گروه باشند. سپاهان هم در 
گروه چهارم قرار دارد؛ جایی که تیم های السد قطر، النصر 
عربستان و برنده العین امارات با )برنده بنیادکار ازبکستان 
و الزوراء عراق( حضور دارند و رقبایی نسبتا دشوار برای 
شــاگردان قلعه نویی به حســاب می آیند. مرحله اول 
پلی آف 24 دی، مرحله دوم پلی آف یک بهمن و پلی آف 
نهایی 8 بهمن برگزار می شود. همچنین مرحله گروهی 
این رقابت ها از تاریخ 21 بهمن تا 17 اردیبهشــت 99 
برگزار خواهد شــد. مراحل حذفی هم در اردیبهشت، 
شهریور و مهر انجام می شوند تا در نهایت قهرمان لیگ 

قهرمانان آسیا 2020 روز 8 آذر سال 99 رونمایی شود.

حسینجمشیدی|بدون یک نام بهداد سلیمی در تاریخ 
وزنه برداری ثبت شده؛ وزنه برداری که تا قبل از به وجود آمدن 
مصدومیت شدید از ناحیه زانو در ایران و جهان رقیب نداشت، 
آن آسیب دیدگی کذایی باعث شد تا جایگاه خود را از دست 
بدهد و درنهایت مجبور به خداحافظــی زودهنگام از دنیای 
ورزش شــود. بهداد اما بعد از کناررفتن از تخته وزنه برداری 
بازهم صحنه ورزش را ترک نکرد و خیلی زود به فکر مربیگری 
افتاد. او با کمک کمیته ملی المپیک در ماه های اخیر در دوره 
مربیگری پیشرفته IOC شرکت کرد و در روزهای اخیر هم در 
اولین تجربه سرمربیگری اش تیم بازار بزرگ ایران را در لیگ 
برتر وزنه برداری هدایت کرد تا رسما وارد جرگه مربیان شود. 
بهداد که چند روز قبل تولد 30سالگی خود را جشن گرفت، در 
گفت وگو با »شهروند« از تجربه جدید خود در حوزه مربیگری 

می گوید.
سهماهبهمجارســتانرفتیوبادریافتمدرکمربیگری

معتبربرگشتی.
 IOC بله، این دوره مربیگری سه ماهه در مجارستان زیرنظر
برگزار شد و درنهایت بعد از آزمونی که از ما گرفته شد، توانستم 
معتبرترین مدرک مربیگری در وزنه برداری جهان را دریافت 
کنم. در مجموع اتفاقات خوبی رخ داد، چون مقر فدراسیون 
جهانی وزنه برداری هم در مجارستان است و پنج  جلسه کلاس 
هم در فدراســیون جهانی داشتیم. جدا از مسائل فنی درباره 
آنتی دوپینگ، نحوه برگزاری مســابقات و گزینشی جدید 

المپیک هم توضیحات زیادی داده شد. 
خیلیزودهمواردعرصهمربیگریشــدیودرلیگبرتر

وزنهبرداریبهعنوانسرمربیحضورداشتی.
من قبلا هم با تیم بیمه رازی به عنوان وزنه بــردار قرارداد 
داشــتم و حالا همان تیم که با نام بازار بــزرگ ایران در لیگ 
برتر حضور پیدا کرده، به عنوان سرمربی به من اعتماد کرده 
است. البته جدا از بحث مربیگری من در کمیته ملی المپیک 
هم به عنوان مشــاور امور المپین ها حضــور دارم و در عرصه 
مدیریتی هم می خواهم کارم را پیگیری کنم. آنجا کنار آقای 
صالحی امیری چیزهــای زیادی یاد می گیــرم. در مجموع 
معتقدم همه چیز باید پله پله باشد، چون هرکاری راه و روش 

خودش را دارد. نمی شود یک شبه راه صدساله را رفت. 
فکرمیکنمدراینســهماهدوریازخانوادهاتهمبرایت

سختبود؟
دقیقا همین طور است. در این سه ماه سختی های زیادی را 
تحمل کردم تا کاملا راه و رسم مربیگری را یاد بگیرم. دوری 
از خانواده که بدترین اتفاق بــود، اما جدا از آن، من قبلا از این 
تجربه را نداشتم که سر کلاسی باشم که به زبان انگلیسی در 
آن تدریس می شود. انگلیسی ام کاملا در این چندماه راه افتاد. 
اوایل کمی ســخت بود، اما بعد از دو هفتــه راه افتادم و دیگر 

مشکلی از این نظر نداشتم. 
درایرانبهغیرازخودتکســیچنیــنمدرکیرادر

مربیگریدریافتکرده؟
در وزنه برداری که بعید می دانم فرد دیگری چنین مدرکی 
داشته باشد،  اما در شمشــیربازی می دانم پیمان فخری این 
دوره را گذرانده و در بسکتبال هم اگر اشتباه نکنم، یک نفر این 
مدرک را دارد. جدا از بحث مدرک، من در این چندماه توانستم 

ارتباطات خوبی در فدراسیون جهانی وزنه برداری بگیرم. 
باتوجهبهاختلافنظریکهبافدراسیونوزنهبرداریداری،
امکاندارددرتیمهایملیوزنهبرداریهمبهعنوانمربی

مشغولبهکارشوی؟
ورودکردن به بحث اختلاف نظر در شــرایط فعلی صلاح 
نیست. من تجارب خوبی در زمینه مربیگری به دست آوردم 
و از قبل هم سال ها تجربه در وزنه برداری داشتم. قرار نیست 
حتما بتوانم درعرصه ملی مربیگری کنم. به نظرم باشگاه های 
زیادی در شهرستان ها هستند که می توانند قهرمان پرورش 
دهند. در همین استان مازندران که زادگاه خودم است، همین 
حالا هم وزنه برداران جوانی هستند که از من برنامه می گیرند. 
امابهدادسلیمییکبرنددروزنهبرداریایراناستوشاید

حیفباشدکهازپتانسیلشاستفادهنشود؟
فعلا مثل بهداد سلیمی بازهم هســتند نفراتی که بیرون 
ماندند. کوروش باقری، حسین توکلی و حسین رضازاده هم 
مگر اسامی کوچکی هستند که راحت از آنها بگذریم؟ این افراد 

قطعا از من جلوتر هستند. 
حالاکهگفتیدرمجارستاندربارهگزینشیجدیدالمپیک

اطلاعاتبهدســتآوردی،دربارهدووزنهبرداریکهقرار
استازایراندرالمپیک2020شرکتکنند،کمیتوضیح

بده.
سیستم جدیدی که فدراسیون جهانی وزنه برداری درنظر 
گرفتــه، از چند جهت برای ما جای نگرانــی دارد. مهم ترین 
نکته هم این است که انتخاب وزنه برداران اعزامی به المپیک 
برخلاف گذشته دیگر در اختیار فدراسیون و کادرفنی نیست؛ 
مثــلا در وزن 96کیلوگرم ما کیانوش رســتمی و ســهراب 
مرادی را داریم، اما شــاید طبق امتیازاتــی که در رنکینگ 
هست، هیچ کدام از آنها نتوانند به المپیک بروند! علی میری، 
ایوب موســوی و رضا بیرالوند هم جزو نفراتی هســتند که 
امتیازات خوبی در رنکینگ دارند و شاید به المپیک برسند. ما 
نمی توانیم براساس شانس مدال وزنه برداران در المپیک برای 

آنها تصمیم بگیریم. 
یعنیبااینوضعشایدوزنهبرداریدرالمپیکشانسحتی

یکمدالهمنداشتهباشد؟
این نگرانی واقعا وجود دارد. شاید شرایط طوری پیش برود 

که وزنه برداری ایران در المپیک 2020 دست خالی بماند.
دربارهکیانوشرســتمیهمحرفوحدیثهازیاداست.
رابطهنزدیکیباهمداریدوچندروزقبلهمکیانوشزیرنظر
شــمادرلیگبرتروزنهزد.امکانداردکیانوشبهخاطر

ازدستدادنالمپیکازورزشخداحافظیکند؟
اصلا این طور نیست. من با کیانوش صحبت کردم. او حتی 
اگر این المپیک را از دست بدهد، برای المپیک 2024 برنامه 

دارد و خداحافظی نمی کند. 

بهداد سلیمی در گفت وگو با »شهروند« از ورود به عرصه مربیگری می گوید:   

دور از خانواده سختی کشیدم تا مربی شوم
 خیالتان راحت؛ کیانوش تا المپیک 2024 هست

 
اولین افتخار فردی پسر رونالدو

فی
گرا

بر
خ

پرسپولیس یک هفته وقت دارد 113 هزار دلار به سرمربی اش بدهد

کالدرون نزدیک به وضع استراماچونی ش
اکن

و

شهروند|اگر چند روز بعد با فروکش کردن ماجراهای 
استراماچونی اتفاق مشابهی درباره گابریل کالدرون افتاد، 
 تعجب نکنید. سرمربی آرژانتینی پرسپولیس که طی 
روزهای گذشته چندین بار اعلام کرده حقوقش عقب 
افتاده،   همچنان از مســئولان باشــگاه ناراحت است و 
حالا محمدحسن انصاری فرد مدیرعامل سرخ ها نیز به 
این مســأله  صحه می گذارد.  براساس آنچه مدیرعامل 
پرسپولیس اعلام کرده کالدرون طبق قراردادش باید 
300 هزار دلار به  عنوان پیش پرداخت از باشگاه دریافت 
می کرد، اما در زمان مدیریت قبلی دریافتی نداشته و با 
حضور انصاری فرد   187 هزار پول گرفته اســت. از این 
رو از پیش پرداخت او 113 هزار دلار باقی مانده که اگر 
باشگاه پرســپولیس این  پول را ندهد، در آینده دچار 
مشکل خواهد شد. این جملات انصاری فرد را بخوانید: 
»ما باید در اسرع وقت حدود   110 هزار دلار به کالدرون 
پرداخت کنیم؛  از این رو در آغاز نیم فصل دوم هم او باید 
300 هزار دلار دیگر به  عنوان قسط دوم بگیرد.« با اتکا بر 
صحبت های مدیرعامل پرسپولیس مدیران این باشگاه 
4، 3 روز وقــت  دارند تا 113 هــزار مطالبات کالدرون 
را پرداخت کنند و با توجه به قــرارداد تا حدود 40 روز 
دیگر جمعا باید مبلغ 413  هزار دلار به حساب سرمربی 
سرخ ها برود. اتفاقی که نگرانی ها را درباره وضع کالدرون 
افزایش می دهد.   از انصاری فرد هم درباره اینکه ممکن 

است کالدرون به سرنوشــت استراماچونی دچار شود، 
سوال شده است. پاسخ  او چنین بود:   »باید مطالباتش 
را پرداخت کنیم. البته کالدرون صحبت از جدایی نکرده 
 است. ما هم مشکل  نقل وانتقال پول نداریم و مبلغ را به 
حساب شان واریز می کنیم، اما پول طلب کالدرون باید 
تأمین شود.« مسأله  مهم در این خصوص چنین است 
که انصاری فرد گفته برای نقل و انتقال پول به حساب 
کالدرون مشکلی ندارد.  اینکه چطور استقلالی ها در این 
مورد به مشــکل خوردند و پرسپولیس راحت می تواند 
پول سرمربی اش را بدهد  هم  جای سوال دارد. از سوی 
دیگر اما پرسپولیس درحال حاضر در شرایطی مشابه 
با چند هفته قبل استقلال قرار  گرفته است. باید منتظر 
ماند و دید مسئولان باشگاه پرسپولیس می توانند طوری 
برنامه ریزی کنند که قرارداد  کالدرون به مشکل نخورد یا 

اینکه اتفاقات جدیدتری دراین باره رخ خواهد داد. 

جونیور بزرگ ترین فرزند کریســتیانو رونالدو که 
9 سال سن دارد، اولین جایزه فردی دوران بازیگری اش 
را کسب کرد. او در پروسه قهرمانی تیم زیر 9ساله های 
یوونتوس در »جام کاوور« ســه گل زد و در پایان این 
تورنمنت جایزه بهترین مهاجم رقابت ها را کسب کرد. 
جونیور رونالدو در پیروزی های تیمش مقابل تیم های 
»پویرینی لنچو« و »ای سی برا« سه بار گل زد تا تیمش 

جام قهرمانی این تورنمنت که ارتفاع آن تقریبا هم اندازه 
قد بازیکنان شــرکت کننده در ایــن تورنمنت بود را 
کسب کند. رونالدوی 34ساله پس از این اتفاق با انتشار 
تصویری از فرزنــدش در کنار اولین جایزه فردی مهم 
دوران بازیگری اش در صفحه شــخصی خود در یکی 
از شــبکه های اجتماعی نوشــت: »پدری هستم که 

احساس افتخار می کند«.

شهروند|اســتقلال روزهای پراسترسی را سپری 
می کند؛ آن قدر طی چند روز گذشــته همــه از رفتن 
استراماچونی و گاف های عجیب مدیریتی این باشگاه 
حرف زده اند که دیگر بعید اســت موضوعی در این باره 
پنهان مانده باشــد. حالا اما مسئولان عالی رتبه ورزش 
کشــور وســط آمده اند تا بتوانند ماجرا را جمع کرده و 
آرامش را بــه اردوی آبی ها برگردانند. از ســوی دیگر 
خبرهــای امیدوارکننده ای نیز به گوش می رســد که 

می تواند تا حدی باعث تسکین خاطر هواداران شود.
فتحیرفت،درانتظارتعیینمدیرعامل

بعد از آنکه امیرحسین فتحی، مدیرعامل استقلال، 
شبانه در پی اعتراضات هواداران و پیشکسوتان از سمتش 
استعفا کرد، مسعود ســلطانی فر، وزیر ورزش، هم این 
اســتعفا را پذیرفت تا رایزنی ها برای انتخاب مدیرعامل 
جدید آغاز شــود. اکثر گمانه زنی ها در این خصوص به 
حضور علی فتــح الله زاده، مدیرعامل ســابق آبی ها، به 
مسند قدرت برمی گردد. بسیاری از رسانه ها فتح الله زاده 
را، که دیروز با شخص سلطانی فر جلسه ای دو ساعته هم 
برگزار کرد، مدیرعامل بعدی آبی ها دانسته اند و خود این 
مدیر هم به شــایعات دامن زده است. فتح الله زاده گفت: 
»دوســتان از وزارت ورزش و جوانــان محبت کردند و 
صحبت هایی انجام دادند و قرار است باز هم هم صحبت 
کنیم. اگر لایق بودم با اجازه پیشکســوتان خدمتگزار 
خواهیم بود، اگر مورد قبول نبودم، در کنار به تشــویق 
استقلال می پردازیم. »قبول مسئولیت استقلال ریسک 
بزرگی است، اما من همه سرمایه هایم را از هواداران دارم 
و آبرویم را می گذارم و اگر آبرویم برود، به خاطر هواداران 
اشکالی ندارد.« در چنین شرایطی اما گفته می شود به 

غیر از فتح الله زاده سه گزینه دیگر نیز برنامه های خود را 
به وزارت ورزش داده اند. مازیار ناظمی، سخنگوی وزارت 
ورزش، در این باره گفته است: »سه، چهار نفر از دوستانی 
که سابقه مدیریت داشتند، امروز برنامه های خود را اعلام 
کردند. استقلال باشگاه مهمی اســت و برنامه هایی در 
خصوص مدیریت و درآمدزایی به وزیر ورزش ارایه شد 

و به زودی تصمیم در این خصوص گرفته خواهد شد.«
مأموریتویژهبهرئیسهیأتمدیره

مسعود سلطانی فر روز گذشته در اقدامی سریع برای 
اینکه امور اســتقلال انجام شود، اســماعیل خلیل زاده 
رئیس هیأت مدیره را به عنوان سرپرست باشگاه منصوب 

کرد. در اولین اقدام خلیل زاده مأموریت یافته تا سریعا 
راهی ترکیه شود تا با استراماچونی سرمربی ایتالیایی 
به مذاکره بنشــیند و بتواند او را راضی به بازگشت 

کند. در این خصوص قرار است صبح چهارشنبه 
مذاکرات استقلال با استراماچونی دوباره آغاز 

شود. عباس عراقچی، معاون سیاسی 
وزیر امور خارجه، نیز رایزنی هایی برای 

بازگشت استراماچونی به استقلال 
انجام داده و قرار شــده است که 

پس از پرداخت پول به وسیله 
خلیــل زاده و در صورت به 

وجودنیامدن مشــکلی، 
ســرمربی ایتالیایــی تا 
قبل از بازی با شــاهین 
شهرداری بوشهر به ایران 
بیاید و قرارداد جدیدی با 
باشگاه استقلال امضا کند.

استراماچونی:چهارشنبهبرمیگردماگر...
در این شرایط سرمربی ایتالیایی نیز چراغ سبز نشان داده 
تا بتواند به استقلال برگردد. استراماچونی در گفت وگو با 
سایت ماریونت گفته است: »من نمی دانستم آنجا چه شور 
و اشتیاقی هست. آنچه که مرا متعجب می کرد، این بود که 
ورزشگاه همیشه پر از تماشاگر بود. با کاپیتان تیم صحبت 
کردم. همه در تلاش هستند. همین طور بخش سیاسی و 
حتی سفارت ایتالیا در ایران. اگر آن شخص کناره گیری 
کند و وضع مناســب شود، آماده هســتم چهارشنبه با 
هواپیما به تهران بازگردم. روز گذشــته یکی از 
اعضای هیأت مدیــره در مورد من گفت 
که پیشنهادی دیگر داشتم که رفتم. 
این حرف درست نیست و مردم این را 
می دانند. وضع امروز یا فردا مشخص 

می شود چون تیم باید بازی کند.«
آینده

به نظر می رسد همه مسئولان 
ورزش کشــور تلاش شان را 
به کار گرفته اند تا بتوانند 
استراماچونی را راضی به 
بازگشــت کنند. از سوی 
دیگر اســتقلال بایــد روز 
جمعه مقابل شاهین بوشهر 
در لیگ برتر بــازی کند و زمان 
زیادی برای مســئولان باشگاه 
باقی نمانده است. باید منتظر ماند 
و دید چه اتفاقاتی در این خصوص 

رخ می دهد.

تلاش های وزیر ورزش برای بازگشت آرامش به استقلال

چراغ سبز استراماچونی؛ امروز برمی گردم اگر...


